
Zápisnica zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

19.6.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 19,10 – 19,45 hod. 

 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  Milan Galica, Mgr.  

Ján Rypák, Katarína Kojšová 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Július Kudzbel,  

Hostia:   Marek Považský   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1.Otvorenie zasadnutia. 

2.Prerokovanie a schválenie spolufinancovania dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom 

rozpočtovej kapitoly Ministerstva vnútra Slovenskej republiky,  na základe výzvy číslo V. 

Prezídium Hasičského a záchranného zboru 2019. 

3.Prerokovanie žiadosti M. Považského o umiestnenie vzduchotechniky. 

4.Rôzne.  

5.Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 19,10 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola 

určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Milana Galicu a Romana Lasáka. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

     Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

     Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

   
2. Starosta oboznámil poslancov, že na podanie žiadosti o dotáciu na hasičskú zbrojnicu, treba na 

zastupiteľstve schváliť spolufinancovanie vo výške najmenej 5% z celkových oprávnených 

výdavkov. Rozpočet bol vyhotovený z celkového rozpočtu, ktorý bol načíslený pri spracovaní 

projektu, na sumu 32.000 € bez DPH, kde sú načíslené omietky a elektrina do celej požiarnej 

zbrojnice. Táto suma sa môže ešte zmeniť, pri verejnom obstarávaní. Nie je tam načíslená voda, 

ktorá sa však môže urobiť aj z vlastných prostriedkov. Ján Chlebík ako predseda Komisie pre rozvoj 

obce sa vyjadril, že nie je proti tomu, aby sa žiadosť podala, ale vyjadril sklamanie, že po všetkom 

tom čo sa udialo okolo prvého projektu rekonštrukcie DHZ, napriek tomu, že na komisiu sú 

predkladané aj v porovnaní s týmto úplné drobnosti, opäť nebola k projektu rekonštrukcie DHZ 

prizvaná komisia pre rozvoj obce, do ktorej táto problematika spadá a teraz by dokonca neboli 

zapojení ani samotní poslanci, keby sa na poslednú chvíľu neprišlo na to, že to je podmienkou 

projektu.Teraz to už je bezpredmetné, ale mohol sa možno spracovať návrh rozpočtu tak, aby sa 

urobil len spodok požiarnej zbrojnice na komplet, aby hasiči už mohli plnohodnotne využívať tieto 

priestory, nakoľko vrchné priestory až tak nesúria a taká absencia prívody vody v budove mu príde 

pri hasičoch podstatným nedostatkom. Starosta informoval, že niekedy medzi vyhlásením výzvy 

a podaním žiadosti je len krátky čas. Ján Chlebík informoval, že predsa starosta o projekte  hovoril 

už pri preberaní prvej fázy rekonštrukcie DHZ. Katarína Kunová informovala, že výzva vyšla v 



máji. Ján Rypák uviedol, že v tomto prípade je to v poriadku, ale do budúcna by už bolo dobré, 

keby sa postupovalo podľa dohodnutých pravidiel.  Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo zabezpečenie spolufinancovania vo výške 

najmenej 5% z celkových oprávnených výdavkov dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom 

rozpočtovej kapitoly Ministerstva vnútra Slovenskej republiky, na základe výzvy číslo V. Prezídia 

Hasičského a záchranného zboru 2019. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

     Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad prišla žiadosť Mareka Považského 

o inštaláciu vzduchotechniky. Marek Považský sa vyjadril, že nakoľko je nájomcom v budove, 

ktorú vlastní obecný úrad, potrebuje súhlas obecného zastupiteľstva. Oboznámil poslancov 

s nutnosťou namontovať vzduchotechniku, nakoľko je tam vysoká prašnosť a znečistenie vzduchu, 

napr. pri lakovaní, nakoľko v budove nie je zabezpečené dostatočné vetranie. Preto by chcel, aj na 

základe statického posudku, kde mu bolo odporúčané vložiť 2-3 oceľové nosníky, umiestniť 

vzduchotechniku do podkrovia a nasávanie a odsávanie do existujúcich okenných otvorov na stene. 

Ján Chebík sa spýtal, či nebude problém s hlučnosťou tohto zariadenia. Marek Považský 

informoval, že nie a i práve kvôli tomu sa zariadenie umiestňuje pod teleso strechy. Prívod a odvod 

vzduchu do priestorov garáže bude vedený cez strop pomocou výustiek a s exteriérom bude 

zariadenie spojené pomocou otvorov v oknách. Inštaláciu vzduchotechniky, ako aj podpornej 

konštrukcie, vykoná firma na vlastné náklady a pred uplynutím doby nájmu je demontuje a uvedie 

do pôvodného stavu. Ďalej informoval poslancov, že do budúcnosti si podá ohlásenie udržiavacích 

prác, nakoľko by chcel obnoviť betónový nájazd do garáže, ktorý sa rozpadáva a v čase 

nepriaznivého počasia tam má blato. Poslanci sa zhodli na tom, že inštalácia vzduchotechniky nie je 

problém a preto starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Mareka Považského na inštaláciu 

vzduchotechniky v budove, ktorú má prenajatú firma UNITECHNA od Obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje inštaláciu vzduchotechniky do podkrovných priestorov nad 

garážou na náklady firmy UNITECHNA. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík,  

     Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Vladimír Ďuroň informoval poslancov a starostu obce, že sa mu ozval Š. Kojš s tým, že by chcel  

27. júla zorganizovať futbal so starými pánmi z Kvačian.  

 

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,45 hod. 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:      

Milan Galica      ........................................ 

 

Roman Lasák          ........................................ 


